
Nävestakyrkan 
Protokoll 

Styrelsemöte tisdag 15 januari 2019 

Kl.19.00, Nävestakyrkan 

Närvarande  

Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Stig Olsson (SO), Göran Tärnqvist 
(GT),Jörgen Örnberg (JÖ),Gustav Örnberg (GÖ) Elin Tärnqvist ( ET). 

1. Inledning 

Mötet inleddes med bön. 

2.Sekreterare 

LL valdes till sekreterare. 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes med tillägg till övriga frågor. 

4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes 

5. Jonas 

Jonas är föräldraledig under vårterminen 19, med undantag för Konfa och Lillträffen. RD meddelade 
att Rasool har avslutat sin praktik. RD skriver ett praktikintyg. 

6. Diakoni:  

Planering       Vi gick igenom listan med samlingar och ansvariga. Några ändringar gjordes, där det           
ansågs vara för många samlingar. 

Ansvar            RD kommer att ansvara för administration, samordning och bygg ,  NA och hemsida. 

Mötesgruppen planerar samlingar och ansvariga för dessa samlingar. Malin Brauer ansvarar för    
veckobrev hemsida och Facebook . 

                       Vägmärken     Beslutades  att fortsätta med Vägmärkena som de är nu och ge tillfälle till samtal om 
dem under årsmötet. 

7.Adminstration & fastighet 

Kassan             Intäkter under 2018:  809890kr   kostnader  645767kr  resultat  164123kr 

Årsmöte         Årsmötet hålls söndagen den 27 jan med förhandlingar, kort andakt och enkelt fika. ET 
rapporterade från valberedningen. RD och Jonas L skriver årsberättelsen. RD lägger ut 
årsmöteshandlingar på hemsidan. 

Beslut             Styrelsen föreslår att vi lånar 700000 och ger i uppdrag åt RD och SO att ombesörja detta.       



Budget            Styrelsen diskuterade och föreslog en budget. 

Ombyggnad:   Köksgruppen kommer att träffas under veckan för fortsatt planering av 
köksutformningen. Beslutades att anlita plåtslagare för att lägga falsat plåttak på entrén.  Vi 
beslutade också att behålla nuvarande ytterdörr  tillsvidare och måla om den i grått. När det gäller 
målning av innerdörrar och dörrkarmar bestämdes att de ska sprutmålas. RD undersöker och tar in 
offert. 

8.Övriga frågor   

Hyran i den övre lägenheten kommer att höjas med 100 kr i månaden till 5400kr. Vi diskuterade 
städlistan. Önskemål att den utökas med fler som är villiga att vara med och städa. RD ber Malin 
Brauer att skriva om det i veckomail. Bestämde att fortsätta med tvåveckorsperioder på städlistan. 

 

9. Nästa sammanträde: torsdag 14 februari kl.19.00 

 

 

 

 

 

 

__________________________________                             _________________________________ 

Ordf: Roland Davidsson                                                              Sekr: Lisbeth Larsson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


